
Ivan Kavčič
Na letni skupščini združenja

borcev NOV v krajevni skupnosti
Ivan Kavčič sta poročilo podala
predsednik odbora Silvo Jordan
in predsednica socialno zdrav-
stvene komisije Helena Pavlin.
Ocenila sta dosedanje delo in
družbeno politične razmere.

Ugotovili so, da so družbeno
politične razmere v krajevni
skupnosti dobre. Uspešno delu-
jejo organizacije SZDL, osnovna
organizacija ZK. krajevna konfe-
renca ZRVS in organizacija Rde-
čega križa, ki je skupna s sosod-
njo krajevno skupnostjo Jože
Štembal. V vseh teh organizaci-
jah delujejo po svojih močeh tudi
borci. Vključeni so še v športno
društvo in v hišno samoupravo.
Kratko povedano, aktivnost se je
odvijala na različnih področjih. S
tem pa ni rečeno, da so z vsem
zadovoljni, saj dnevno kot kraja-
ni ugotavljajo, da te ali onestvari
ne tečejo kot bi morale. Nemir in
zaskrbljenost pa vnašajo v njiho-
ve vrste nekateri lanskoletni
ukrepi, ki omejujejo zdravljenje
vojaškim vojnim invalidom v na-
ravnih zdravilišiih. Socialno
zdravstvena komisija je skozi vse
leto obravnavala prošnje svojih
članov, ki so socialno ogroženi
in jih posredovala občinski so-
cialni komisiji za ugodno rešitev.
Obiskovali so tudi bolne v bolniš-
nici in 14 članov starih nad 70 let
ter jih skromno obdarili.

Predsednik občinskega odbo-
ra ZZB NOV Jože Slovenc, ki je
na skupščini zastopal pred-

sedstvo občinske borčevske or-
ganizacije, je dokaj obširno go-
voril o predstoječih nalogah in
problemih, ki se pojavljajo pred
borčevsko organizacijo in o na-
porih za njihovo reševanje.

Ker je bila skupščina nekaj dni
pred praznikom žena, v organi-
zaciji je skoraj polovica žena, so
jih na koncu skromno pogostili.
Vsem borkam so poslali tudi pi-
smene čestitke.

D. R.


